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Protokół nr 19/2020 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego w dniu 19 października 2020 r.   

w trybie zdalnym (z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 
 

 

Czas  trwania posiedzenia 14.00 – 14.10 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji 

2. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji 

3. Podogrodzka Ewa  – Członek Komisji 

4. Żukowska Maria   – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Halina Walczak – Pełnomocnik ds. Ochrony Informacji Niejawnych, Obrony 

Cywilnej i Spraw Wojskowych. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji  

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 18/2020 posiedzenia Komisji. 

4. Działania podjęte na rzecz mieszkańców Inowrocławia w związku 

z koronawirusem w 2020 r. Źródła wsparcia dla Miasta Inowrocławia na walkę 

z epidemią.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 18/2020 posiedzenia Komisji. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 18/2020 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Działania podjęte na rzecz mieszkańców Inowrocławia w związku 

z koronawirusem w 2020 r. Źródła wsparcia dla Miasta Inowrocławia na walkę 

z epidemią. 

 

Dyskusja: 

Lidia Stolarska: 

Czy ktoś ma jakieś pytania do przedstawionego materiału ?  

 

Grzegorz Olszewski – radny Rady Miejskiej:  

Materiał jest bardzo szeroki, 21 stron i z treści wynikają same pochlebne rzeczy, 

samych wolontariuszy jest spora liczba, ale na te sześćdziesiąt parę tysięcy 

mieszkańców nieliczna grupa z tego wolontariatu korzysta. Same dobre rzeczy są 

czynione na rzecz naszej gminy i naszych mieszkańców. Łącznie z tym wsparciem 

rządu w wysokości 4 mln 800 tys. zł to tylko zachować tylko taki stan jaki jest.   
  

Lidia Stolarska: 

Czy to wsparcie już otrzymaliśmy i na co to będzie przeznaczone, jeżeli możemy 

uzyskać odpowiedź ?  

 

Halina Walczak – Pełnomocnik ds. Ochrony Informacji Niejawnych, Obrony 

Cywilnej i Spraw Wojskowych:  

Z informacji podanej z Wydziału Inwestycji to wsparcie, ponad 4 miliony, Miasto 

Inowrocław już otrzymało. Nie ma dyspozycji na co te środki będą konkretnie 

wydatkowane. 

 

Lidia Stolarska: 

To na pewno się przyda, bo jak widzimy ta pandemia do nas wróciła i to z taką 

zdwojoną siłą. 

 

Lidia Stolarska: 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji 

nt. „Działań podjętych na rzecz mieszkańców Inowrocławia w związku 

z koronawirusem w 2020 r. Źródła wsparcia dla Miasta Inowrocławia na walkę 

z epidemią”? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 20/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu informacji nt. „Działań podjętych na rzecz mieszkańców 

Inowrocławia w związku z koronawirusem w 2020 r. Źródła wsparcia dla Miasta 

Inowrocławia na walkę z epidemią”. 

   

Ad 5.  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Nie było. 

 

Ad 6.  Sprawy bieżące.  

 

Lidia Stolarska:  

Na ostatniej Komisji w sprawach bieżących zadałam pytanie panu Naczelnikowi 

Gąsiorkowi dotyczące sytuacji przychodni, dostępu do lekarzy w obecnie tak 

trudnym czasie. I przytaczam odpowiedź pana Naczelnika, że „temat jest mi znany, 

że są utrudnienia z dostępem do lekarzy. Jutro właśnie jest spotkanie w tej sprawie 

z szefami przychodni, jak będzie wyglądała dostępność, bo jest co raz więcej skarg 

pacjentów na dostęp do lekarzy. Jutro myślę, że tej wiedzy będę miał więcej po 

spotkaniu i postaram się Pani na bieżąco ją przekazać”. Chcę poinformować, że do tej 

pory nie otrzymałam żadnej informacji na wyżej wymieniony temat. Proszę 

o wyjaśnienia, jeżeli pan Gąsiorek nas słyszy. Spróbuję to wyjaśnić. 

 

Grzegorz Olszewski – radny Rady Miejskiej:  

Przychodnia przy ul. Cegielnej w mojej ocenie nie mam żadnych zastrzeżeń, żadnych 

problemów, żeby dostać się do lekarza, są bardzo życzliwi i otwarci. Tylko chwalić 

taką przychodnię przy ul. Cegielnej. 

 

Więcej spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Lidia Stolarska 
 

 

Protokołowała: 

Adriana Tarnas 


